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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de gecombineerde commissie Bestuur en 
Financiën/Sociaal Domein, gehouden op dinsdag 12 september 2023 om 19:30 uur in de 
Maarssenzaal, Boom en Bosch in Breukelen. 

 
Aanwezig Agendapunten 

Voorzitter Jos van Nieuwenhoven 

Raadsadviseur Jacqueline Willenborg 

 
De leden 

Lokaal Liberaal Ronald van Liempdt 1 t/m 5 

Lokaal Liberaal Onno Tijdgat  6,7  

VVD Bas van Schaik  1 t/m 3, 5 t/m 7 

VVD Lucas van Hattum 4   

D66         Mark Tasche                      1 t/m 3, 5 t/m 7        

GroenLinks Mariët Brandts 1 t/m 5 

GroenLinks Albert Gemke  6,7  

Streekbelangen Jan van Sligtenhorst  1 t/m 4  

Streekbelangen Marieke Vis- Versloot  5 t/m 7 

CDA Marlous Scherpenzeel- van Schie  1 t/m 7 

PvdA André Kooij 1 t/m 7 

ChristenUnie-SGP Immanuel Wijland  1 t/m 5 

ChristenUnie-SGP Victor van Dijk 6,7  

Samen Stichtse Vecht Riëtte Habes  1 t/m 3,5,6 

Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal 4, 7 

SP Giovanni Janssen 1 t/m 7 

Het Vechtse Verbond Mieke Hoek  1 t/m 7 

BVNL Edwin Marinus 1 t/m 4 

BVNL Folkert Algra 5 t/m 7 

 

Afwezig 

Nieuw Links 

 
Burgemeester en Wethouders 

Ap Reinders Burgemeester 3 

Arjan Wisseborn VVD 5, 6 

Dick Polman D66 7 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De fractie van Nieuw Links is 

afwezig.  

 

2. Vaststellen van de agenda. 

 De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

3. Jaarrekening 2022 en meerjarenbegroting 2024-2027 RHCVV  

        De fracties stemmen in met het voorstel. 

 

       Er worden nog wel wat opmerkingen gemaakt: 

- Meer motivatie over de aanzienlijke kostentoename in de meerjarenbegroting was wenselijk 

geweest, zijn er anderzijds ook besparingen voor de gemeente als stukken worden 

overgebracht naar het RHC 

- Raad meer meenemen in de ontwikkelingen van het RHC 

- Is de uitbreiding op tijd gereed? 
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Burgemeester Reinders zegt dat het een gemeenschappelijke regeling betreft waaraan de gemeente 

een deelnemersbijdrage betaalt, de archieven van de 3 voormalige gemeenten worden nog steeds 

overgebracht, het is niet te zeggen hoeveel de gemeente bespaart. Het is een wettelijke taak die 

uitgevoerd moet worden. Het RHC werkt sober en doelmatig. Er is onlangs een RIB uitgegaan en 

een werkbezoek bij het RHC gebracht. Als hieraan behoefte is kan er altijd nog een informatieve 

bijeenkomst worden georganiseerd. Het realiseren van de uitbreiding kost tijd, dit is afgestemd met 

de termijn waarop de ruimte nodig is.   

 

→ Kan als hamerstuk naar de raad van 26 september 2023.  

 

De vergadering wordt geschorst (19:39-19:49) totdat de wethouder vanuit de andere commissie  

aanwezig is. Het blijkt dat er in de andere commissie een storing is zodat de vergadering wordt  

voortgezet zonder aanwezigheid van de wethouder. 

 

4. Motie CDA – Kerstbomen ophalen 

 

De motie wordt toegelicht door het CDA, men wil de traditie weer in ere herstellen dat de kerstbomen 

door de kinderen worden opgehaald tegen een bedrag van bijv. 50 cent per boom, het levert de 

kinderen plezier op, het kan kostenbesparend zijn, verenigingen bij betrekken, rol 

kinderburgemeester. 

 

Dictum motie: 

draagt het college op: 
1. de actie kerstbomen ophalen door kinderen weer te starten voor de kerst 2023 en 

navolgende jaren; 

2. de actie zodanig te organiseren dat deze niet voor hoge kosten zorgt; 

3. de dekking te zoeken binnen het huidig budget dat gereserveerd is voor het ophalen van de 

kerstbomen en anders overschrijdingen te verantwoorden via de P&C-cyclus;  

De motie wordt breed gesteund, door Lokaal Liberaal, Het Vechtse Verbond wil mede indienen, SP, 

BVNL, Streekbelangen, Samen Stichtse Vecht, GroenLinks en PvdA willen wel nog iets over 

duurzaamheid toevoegen aan de motie, in het coalitieakkoord staat dat er in gesprek wordt gegaan 

met de jongeren laat hen ook met ideeën komen. ChristenUnie-SGP steunt de motie maar vraagt wel 

of er nog voldoende steun is bij de jongeren.  

 

De VVD steunt de motie niet, er wordt dubbel werk gedaan met extra kosten, men wil wel andere 

alternatieven steunen om jongeren te betrekken bijv. opruimen zwerfafval.  

 

De voorzitter concludeert dat een meerderheid de motie steunt. Het is aan de indiener om de motie 

evt. nog aan te passen.  

 

5. Zienswijze 2e begrotingswijziging 2023 BghU 

 

De commissie besluit het punt zonder wethouder te gaan starten. Er wordt een aantal vragen gesteld 

zodat de voorzitter de commissie voorstelt of te wachten op de wethouder of morgenavond verder te 

vergaderen. De commissie wil wachten op de wethouder. Tot die tijd wordt de vergadering geschorst 

(20:27-20:54).  

 

De volgende vragen worden gesteld: 

- Waarom is de laatste zinsnede over kostenbesparing in de zienswijze opgenomen; 

kostenbesparing niet als doel zien, er is een bepaalde service en er zijn kosten dat moet in 

balans zijn 
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- Kostenpost zijn vooral ook de bezwaarprocedures, sommige gemeenten communiceren 

actief dat men ook in gesprek kan gaan in plaats van bezwaar maken, hoe doen wij dat? 

- Enerzijds moet het bedrag gemotiveerd worden maar we stemmen wel in met de 

begrotingswijziging? 

 

Wethouder Wisseborn zegt dat gemeenschappelijke regelingen altijd de neiging hebben om duurder 

te worden, daarom benadrukken wij een kostenbesparing. Bezwaarprocedures kosten veel geld en 

leveren maar weinig op voor bezwaarmaker, de BghU wijst op hun website en via hun call center op 

de mogelijkheden om in gesprek te gaan en hoe bezwaar te maken. De gemeente doet dit niet ook 

nog zelf. Er ontbreekt een toelichting op de andere begrotingsmutaties dan de doorwerking van de 

afgesloten CAO 2023. Het gaat om een bedrag van € 5.000. Dit is geen beletsel om akkoord te gaan 

met de begrotingswijziging. De wethouder wil de aandachtpunten die zijn ingebracht meenemen naar 

het algemeen bestuur.  

 

De voorzitter concludeert dat het merendeel positief is over het voorstel. CDA gaat naar aanleiding 

van het besprokene terug naar de fractie. 

 

→ Kan als hamerstuk naar de raad van 26 september 2023. Als er toch partijen zijn die de  

zienswijze willen amenderen wordt dat gemeld.  

 

6. Bestuursrapportage 2023 

 

Complimenten worden uitgesproken voor de betere leesbaarheid van de berap.  

 

Er wordt een aantal vragen gesteld: 

- In de berap wordt gemist de knoppen waaraan de raad kan draaien 

- Treasury heeft goed moment gekozen voor afsluiten lening 

- In representatie weerstandsvermogen is 2024 al meegenomen 

- Afgelopen jaren gaf berap negatief prognose en jaarrekening positief, zet deze trend zich 

voort? 

- Herleidbaarheid stoplichten wordt gemist 

- Is er een verklaring voor dat de cijfers van TIM blijven oplopen, wat is de prognose 

- Wanneer vindt het jaarlijks gesprek met de raad, college en jongeren plaats 

- Is de bibob vacature al ingevuld 

- Voorgesteld wordt de bestemmingsreserve inrichting Hazeslinger op te heffen, er ligt een 

motie uit 2021 gaan we daar nog wel mee aan de gang? 

- T.a.v. ICT meer duiding wat wordt gedaan voor het geld, wat levert het op voor de inwoner, 

bij sociaal domein meer concrete acties zodat raad kan sturen en controleren  

- Wat gaat gemeente aan bestrijding van de Japanse duizendknoop doen 

- Wanneer kan de raad invloed geven op het beleid aanpak vitale kernen van de provincie 

- Is bestuur dorpshuis Nigtevecht geïnformeerd over opheffen bestemmingsreserve 

- Randweg Loenen is in beheer bij provincie dus opheffen bestemmingsreserve? 

- N.a.v antwoord op technische vraag begraafplaatsen: kosten gaan omhoog maar mate van 

onderhoud niet: gaat het onderhoudsniveau nog verder naar beneden? 

- Teleurstelling over het niet halen van mijlpalen 

- Nieuwe opzet begroting, we zijn er nog niet, D66 brengt aantal verbetervoorstellen in voor 

een volgende berap. 

 

Wethouder Wisseborn zal de vragen over het onderhoud begraafplaatsen, dorpshuis Nigtevecht, 

Japanse duizendknoop (portefeuillehouder groen: is er intensivering van de aanpak nodig om 

financieel niet in de problemen te komen), wanneer gesprek met de jongeren en bibob vacature 

schriftelijk beantwoorden. Wat betreft de bestemmingsreserves planschade randweg Loenen gaat het 

om de planschade, de termijn is voorbij dus de reserve kan weg. Of er voor TIM nog hogere uitgaven 

zijn te verwachten verwacht het college dat er nog wel een tegenvaller kan komen, er worden 
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beheersmaatregelen ingezet en men is in gesprek. Het gesprek met de provincie over vitale kernen 

wordt opgestart. Over de verbetervoorstellen van D66 kan het gesprek worden gevoerd. In het 

raadsvoorstel staat een aantal knoppen voor de raad om te sturen, dat blijft moeilijk maar punt wordt 

meegenomen in het verbeterproces. Voor de Hazeslinger is er nu geen concreet plan dus wordt de 

bestemmingsreserve opgeheven. Als er een plan komt, komt er ook een kredietvoorstel.  

 

De voorzitter concludeert dat een meerderheid het voorstel als hamerstuk door wil geleiden naar de 

raad, D66 en SP willen het als bespreekstuk agenderen. 

 

→ Kan als bespreekstuk naar de raad van 26 september 2023 op verzoek van D66 en SP (D66 

wil reflectie geven op de berap en SP over TIM en wil de beantwoording technische vragen 

afwachten en evt daarop nog reageren). 

 

Actiepunt wethouder Wisseborn/wethouder Van Vliet: 

De volgende technische vragen worden schriftelijk beantwoord: onderhoud begraafplaatsen, 

dorpshuis Nigtevecht, Japanse duizendknoop (portefeuillehouder groen: is er intensivering aanpak 

nodig om financieel niet in de problemen te komen), wanneer gesprek met de jongeren, bibob 

vacature. 

 

7. Staat van de organisatie. 

 

Dit punt is doorgeschoven van de commissie van 14 juni 2023. Er is een update van de cijfers aan de 

stukken toegevoegd.  

 

De volgende vragen worden gesteld: 

- Is de organisatie nu in control? 

- Wat wordt gedaan om ziekteverzuim terug te dringen 

- Is capaciteit in 2024 nog niet toereikend voor realiseren van de ambities  

- Gemist wordt duurzaam HR-beleid, is er zicht op oorzaak hoog ziekteverzuim, tijdig werven 

voor mensen die met pensioen gaan, ouderen andere functie aanbieden, inzet stagiaires, zijn 

functieprofielen en functieschalen voor vacatures van deze tijd/benchmark. 

- Zijn we de crisissituatie voorbij en meer in going concern? 

 

Wethouder Polman zegt dat er een goede ontwikkeling is ingezet, dat zie je in de cijfers. We zijn 1  

jaar op weg en zijn nog steeds aan het bouwen maar gaan de goede kant op, ja we zijn in control  

maar dat betekent niet dat er niets mis gaat. In de bijeenkomst in maart is er diep ingegaan op tal van  

aspecten betreffende de organisatie. Er moeten zeker nog stappen gezet worden.  

Ziekteverzuim wordt gerichter aangepakt met een nieuw bureau, we zien een daling als gevolg van  

die inzet. Er is een hoge productie geleverd, er gebeurt heel veel, er zijn nog steeds veel vacatures,  

het lukt wel om mensen aan te trekken maar het blijft ingewikkeld, er zullen altijd prioriteiten gesteld  

moeten worden, er is meer werk dan mensen, het is altijd een weging tussen ambitie, financiën en 

capaciteit. Er is aandacht voor alle aspecten van ziekteverzuim, het is flink gedaald. Er komt  

strategisch HRM beleid. De wethouder zal kijken wat mogelijk is voor beantwoording van de  

technische vraag van Samen Stichtse Vecht over de functieprofielen/functieschalen, dit is iets van de  

organisatie. Het college heeft de situatie nooit als crisis geduid wel dat er urgentie was om aan de  

slag te gaan, het is een continue proces, er zal geen moment zijn dat we echt klaar zijn.  

 

De voorzitter zegt dat destijds de motie door de raad is aangenomen en de huidige terugkoppeling  

is zoals het raadsbesluit aangeeft. Inmiddels is er wat voor te zeggen om de terugkoppeling via een  

informatieve commissie te doen. De fracties wordt gevraagd hierover na te denken. Hier wordt via  

het presidium op een later moment op teruggekomen.  

 

Actiepunt wethouder Polman: 

De technische vraag van Samen Stichtse Vecht over de functieprofielen/functieschalen wordt  
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schriftelijk beantwoord.  

 

Hierna sluit de voorzitter de vergadering om 23:00 uur. 

 

Hamerstukken voor de raad: 

a. Eerste wijziging verordening precariobelasting 2023 

b. Statutenwijziging OBS de Regenboog 

c. Zienswijzen bedrijfsplan en begroting Kansis(beschut) 2024 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

 

13-9-2023 

JW 


